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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

17. november 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 182
Har ministeren været i kontakt med kriminalforsorgen før 
finanslovsforhandlingerne omkring kriminalforsorgens ressourceproblemer og 
voksende problemer med at håndtere bandemedlemmer? Foreligger der 
eventuelt ønsker på skrift eller andet der definerer kriminalforsorgens behov 
fra før finanslovsforhandlingerne og kan man få indsigt i det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 20. november 2009.

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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